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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

Z A P I S N I K 
21. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 30.5.2017 ob 18. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, mag. Marija Horvat, Matej Kranjec, Anton Horvat, Dominik Horvat, Darja Hodnik, 
Dušan Utroša, mag. Roman Kolenko, Vladimir Žalik, Ivan Rajtar, Anton Radman, Stanko Bohnec, Boris Kreslin in 
Meri Horvat. 
 
Ostali prisotni: Aleksandra Ribarič, predsednica NO, Jožica Cigan in Stanko Lebar - občinska uprava, Drago 
Dervarič – direktor podjetja Saubermacher - Komunala Murska Sobota. 
 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih vseh 15 članov OS, da je občinski svet sklepčen in lahko nadaljuje 
z delom.  
 
Ad/2 
Župan je predlagal naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 21. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 20. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava in sprejem predloga zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2016, 
5. Obravnava poročila Nadzornega odbora o finančnem poslovanju Občine Črenšovci v obdobju 

 1-12/2016, 
6. Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cene izvajanja obvezne občinske gospodarske 

javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2017 s 
poročilom o delu za leto 2016, 

7. Obravnava in sprejem predlogov oblikovanja oddelkov in sistematizacije delovnih mest v 
šolskem letu 2017/18 v vrtcih v Črenšovcih in na Bistrici in predloga o novi ekonomski ceni v 
vrtcu v Črenšovcih, 

8. Seznanitev z Letnim poročilom Centra za socialno delo Lendava za leto 2016, 
9. Tekoče zadeve in 
10. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta, 

 
ki so ga člani OS soglasno potrdili. 
 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  
11.4.2017. Ob tem je člane OS seznanil s potekom zbiranja soglasij za komasacije in agromelioracije in sicer je 
do 30.5.2017 v k.o. Črenšovci zbranih 30,55 % soglasij, k.o. Trnje 28,93, k.o. Žižki 25,66 %, k.o. Gornja Bistrica 
41,45 %, k.o. Srednja Bistrica 29,83 % in k.o. Dolnja Bistrica 21,40 % soglasij. 
Čaka se še soglasje s strani Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov, ki ima v določenih k.o. več kot 10 % površine 
kmetijskih zemljišč. Informacije o zbranih soglasjih so bile posredovane tudi dr. Mateju Kolenko, predsedniku 
Komisije za kmetijstvo in svetovalcu Jožetu Ciganu, ki je že na podpis soglasij opozoril večje lastnike.  
Povedal je tudi, da je transakcija sredstev iz naslova dobička Pomurskih lekarn Murska Sobota bila izvršena in da 
javno podjetje CEROP d.o.o. ni odkupilo  deleža v družbi Radio Murski val d.o.o. od podjetja GMT d.o.o. 
 
Dušana Utroša, člana OS, je zanimalo kako je z realizacijo sklepa sprejetega na prejšnji seji, da se posname 
stanje, ugotovi vir težav in pristopi k sanaciji vodovodnega omrežja. Vprašal je kakšna je predračunska vrednost 
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klorirnih naprav in kdo bo kril stroške sanacije ter kdo bo odgovarjal. Zanimalo ga je kaj je jabolko spora pri Občini 
Velika Polana in kaj bo s sredstvi iz razpisa. 
 
Župan je povedal, da je vir težav ugotovljen in da bodo v Črenšovcih in Dobrovniku dodatno montirane klorirne 
naprave. Predračunska vrednost za obe napravi je cca 26.000,00 EUR, plačano pa bo iz omrežnine, saj ne gre 
za sanacijo ampak za investicijsko vlaganje, ki je potrebno zaradi segrevanja vode v poletnih mesecih.. Nabavo 
in postavitev vodi EKO-PARK. Naslednji ukrep bo dovod vode le iz črpališča Gaberje in s tem večji pretok, skrajni 
ukrep pa bo ta, da se bo izpuščala voda kar bo prav tako vplivalo na večji pretok in tudi višje stroške. Ves čas se 
bodo vršila merjenja tudi zemlje in delala primerjava z drugimi sistemi v Sloveniji. Glavni problem pri vodovodu pa 
ostaja ureditev lastništva in upravljanja. Pogodbe še niso podpisane, predvsem zaradi nesoglasij med Občino 
Velika Polana in Občino Lendava. Glede sredstev iz javnega razpisa. Na MOP pravijo, da nam ne bodo določali 
pogojev upravljanja in da je vse kar se bodo občine med seboj dogovorile za njih sprejemljivo. Kako dolgo bodo 
čakali pa bomo videli.    
 
Člani OS so soglasno potrdili zapisnik 20. redne seje OS. 
 
Ad/4 in Ad/5 
Najprej je župan podrobno predstavil predlog zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2016, nato 
je predsednica Nadzornega odbora Občine Črenšovci seznanila člane OS s pregledom zaključnega računa 
proračuna Občine Črenšovci za leto 2016 oziroma delom nadzornega odbora, ugotovitvami, mnenji in priporočili. 
Nadzorni odbor Občine Črenšovci predlaga Občinskemu svetu, da zaključni račun proračuna Občine Črenšovci 
za leto 2016 potrdi.  
 
Sledila je razprava o zaključnem računu proračuna za leto 2016 in o poročilu Nadzornega odbora Občine 
Črenšovci. 
 
Boris Kreslin, član OS, je bil mnenja, da je  glede izbire izvajalca pri izgradnji pločnika na Gornji Bistrici nekako 
neobičajno, da ponudnik ponudi najnižjo ceno in nato odstopi od ponudbe ter unovči menico kot zavarovanje za 
resnost ponudbe v znesku 3.000,00 EUR. Po drugi strani pa so na gradbišču bili videni tudi stroji podjetja 
Mesner, torej najugodnejšega ponudnika, ki je odstopil. 
 
Župan je pojasnil, da je postopek izbire izvajalca vseboval tudi pogajanja na katera so bili povabljeni vsi 
ponudniki, vendar sta se jih udeležila dva. SGP Mesner je ponudbo na pogajanjih umaknil, ponudnik Nograd pa 
je ponudbo znižal. Z njim je bila sklenjena gradbena pogodba. Ali je imel izvajalec podizvajalce oziroma  
izposojene ali najete stroje pa nam ni znano.  
 
Dušan Utroša, član OS, je je vprašal, ali torej zadeva ni sporna. 
 
Župan je povedal, da zadeva ni sporna. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je bil v komisiji za odpiranje ponudb in da je bila ponudba SGP Mesnerja 
najugodnejša, pozneje pa je od pogodbe odstopil, vnovčila se je menica za resnost ponudbe in izbran je bil 
Nograd. Izbira je potekala v skladu z razpisnimi pogoji, bi pa bilo v prihodnosti dobro razmisliti o razpisni 
dokumentacij glede podatka ocenjene vrednosti javnega naročila. 
 
Župan je povedal da Zakon o javnih naročilih omogoča tudi pogajanja, kar je dobro, saj na tak način lahko 
pridemo do najugodnejšega ponudnika, kar je nam kot investitorju tudi cilj. 
 
Stanko Lebar je povedal, da smo imeli javna naročila tudi brez pogajanj, vendar pa je za nas kot investitorja 
ugodnejše, če imamo tudi pogajanja, saj se velikokrat izkaže, da ponudniki v začetku navijejo cene, ki jih pozneje 
v pogajanjih znižajo. Mnenja je bil, da je prav, da ima pri javnih naročilih škarje in platno v rokah investitor. Pri 
izvedbi javni naročil sodelujemo z Evropskim pravnim centrom iz razloga, da res vse poteka v skladu s predpisi in 
da nimamo pritožb s strani prijaviteljev, kar je pomembno, da investicije lahko izpeljemo v rokih. Predvsem je to 
pomembno kadar so investicije vezane na sredstva iz javnih razpisov. 
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Mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da ne dvomi, da je bil postopek izpeljan transparentno, vendar pa bi v 
prihodnosti bilo potrebno razmisliti in v pogodbi z izvajalcem opredeliti, da podizvajalci ne morejo biti tisti, ki so 
sodelovali v javnem razpisu kot ponudniki.  
 
Ivan Rajtar, član OS, je povedal, da tudi njemu pri javnem naročilu za izvedbo pločnika na Gornji Bistrici ni jasno 
kako ponudnik, ki je najugodnejši umakne ponudbo nato pa dela za izvajalca. Sicer pa se mu zbiranje izvajalcev 
z dodatnimi pogajanji zdi dober način, saj se da na ta način tudi privarčevati in to se je izkazalo v Trnju. Pohvalil 
je delo nadzornega odbora in pripravljeno ter predstavljeno poročilo.  
 
Župan je bil mnenja, da je postopek s pogajanji za naročnika najugodnejši. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da ga veseli dejstvo, da je nadzorni odbor podal mnenja in priporočila 
na manj kot eni strani v primerjavi s prejšnjimi poročili, saj iz tega izhaja, da so se dosedanja mnenja in 
priporočila NO upoštevala in da se pomanjkljivosti odpravljajo. 
  
Aleksandra Ribarič, predsednica NO, je povedala, da je NO pregledal ogromno dokumentacije in da se je tako 
kot vedno resno lotil nadzora zaključnega računa proračuna občine za leto 2016. Ugotavljajo, da se mnenja in 
priporočila iz preteklosti upoštevajo in da je viden napredek pri ažuriranju dokumentacije. Sicer so še kakšne 
pomanjkljivost za katere pa upa, da se bodo v prihodnje upoštevale. 
 
Po končani razpravi, so člani OS sprejeli soglasno naslednja sklepa: 
SKLEP štev. 0320-21/2017-137: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Črenšovci za leto 
2016. 
 
SKLEP štev. 0320-21/2017-138: 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil s Poročilom o nadzornem pregledu zaključnega računa 
proračuna Občine Črenšovci za leto 2016. 
 
Ad/7 
Mag. Marija Horvat, članica OS in predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je predstavila stališče odbora do 
predlogov o oblikovanju oddelkov in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu na Bistrici in v Črenšovcih. Odbor za 
družbene dejavnosti predlaga OS da potrdi predlog oblikovanja oddelkov in sistemizacijo delovnih mest v vrtcih 
za šolsko leto 2017/18, odobri zaprtje vrtcev v času od 28.8.2017 do 31.8.2017 in sprejme sklep, da je najmanjše 
število otrok za obratovanje vrtca v času pred prazniki in v počitnicah najmanj 5 prijavljenih otrok in da se poslovni 
čas vrtca spremeni glede na utemeljeno potrebo staršev otrok za najmanj 2 otroka. Prav tako se predlaga  še 
sprejem sklepa o fleksibilnem  normativu števila otrok v vrtcih. Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval tudi 
predlog nove EC in predlaga OS potrditev predloga dviga ekonomske cene v vrtcu v Črenšovcih. 
 
Župan je predlagal, da se istočasno sprejme tudi sklep o enomesečni participaciji plačila vrtca v mesecu avgustu 
na način kot v preteklih letih. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal,  da sta v preteklosti bila vrtca konec avgusta zaprta dan ali dva, sedaj pa se 
predlagajo že štirje dnevi. Predlagal je, da bi dva dni bil zaprt en vrtec, dva dni pa drugi, tako, da bi starši lahko 
otroke dali v varstvo v enega ali drugega, saj je morda komu težko najti kakšno drugo varstvo otrok za štiri dni.  
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je pojasnila, da se je o tem razpravljalo tudi na odboru, vendar prehod iz enega 
vrtca v drugega ni mogoč, saj sta to dva zavoda. Pri morebitnem prehodu bi bilo potrebno otroka najprej iz vrtca 
izpisati in ga vpisati v drugem vrtcu vendar se z izpisom iz vrtca izgubi pravica subvencije do znižanega plačila 
vrtca. 
 
Po končani razpravi so člani OS sprejeli naslednje sklepe. 
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SKLEP štev. 0320-21/2017-139: 
Občinski  svet Občine Črenšovci potrdi predlog oblikovanja oddelkov v vrtcu na Bistrici in sicer štiri 
oddelke: 

 heterogeni oddelek (1-3 leta), 

 heterogeni oddelek (1-3 leta), 

 heterogeni oddelek (3-5 let) in 

 heterogeni oddelek (4-6 let). 
 
SKLEP štev. 0320-21/2017-140: 
Občinski  svet Občine Črenšovci potrdi predlog oblikovanja oddelkov v vrtcu v Črenšovcih in sicer pet in 
pol oddelkov: 

 homogeni oddelek (1-2 let), 

 heterogeni oddelek (1-3 leta), 

 homogeni oddelek (3 - 4 let), 

 homogeni polovični oddelek (3 - 4 let), 

 homogeni oddelek (4-5 let) in 

 homogeni oddelek (5-6 let). 
 
SKLEP štev. 0320-21/2017-141: 
V vrtcih na Bistrici in v Črenšovcih se lahko od 1. 9. 2017 dalje, glede na razmere in dejansko število 
vpisanih otrok v vrtcu, upošteva fleksibilni način povečanja števila otrok v oddelku največ  za dva otroka. 
 
SKLEP štev. 0320-21/2017-142: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi predlagano sistemizacijo delovnih mest v vrtcih na Bistrici in v 
Črenšovci za šolsko leto 2017/18. 
 
SKLEP štev. 0320-21/2017-143: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da sta vrtca na Bistrici in v Črenšovcih v času od 28.8.2017 do 
31.8.2017 zaprta zaradi potreb po temeljitem čiščenju prostorov v vrtcu ter priprav na začetek šolskega 
leta 2017/18. 
 
SKLEP štev. 0320-21/2017-144: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da je najmanjše število otrok za obratovanje vrtca v času pred 
prazniki in v počitnicah najmanj 5 prijavljenih otrok v vrtcu (ne v posameznem oddelku). 
 
SKLEP štev. 0320-21/2017-145: 
Občinski svet soglaša, da se poslovni čas vrtca spremeni glede na utemeljeno potrebo staršev otrok za 
najmanj 2 otroka (ne iz iste družine).  
 
SKLEP štev. 0320-21/2017-146: 
Občinski  svet Občine Črenšovci potrdi predlog dviga ekonomske cene v vrtcu v Črenšovci od 1.5.2017 in  
ekonomska cena znaša: 
PRVO STAROSTNO OBDOBJE: 
1. Program 9 urnega varstva za oddelek prvega starostnega obdobja 1-3 let, ki zajeme vzgojo, varstvo, 

dopoldansko malico, kosilo in popoldansko malico 424,04 € na otroka. 
2. Program 4-6 urnega varstva za oddelek prvega starostnega obdobja zajema vzgojo , varstvo, 

dopoldansko malico in kosilo 381,64,€ na otroka. 
3. Program 4-6 urnega varstva za oddelek prvega starostnega obdobja zajema vzgojo, varstvo, 

dopoldansko malico 363,79 € na otroka. 
 
DRUGO STAROSTNO OBDOBJE: 
1. Program 9 urnega varstva za oddelek drugega starostnega obdobja  zajema vzgojo, varstvo,  

dopoldansko malico in kosilo 371,43 € na otroka. 
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2. Program 4-6 urnega varstva za oddelek drugega starostnega obdobja zajema vzgojo, varstvo, 
dopoldansko malico 334,29 € na otroka. 

3. Program 4-6 urnega varstva za oddelek drugega starostnega obdobja zajema vzgojo, varstvo, 
dopoldansko malico 316,44 € na otroka. 

 
KOMBINIRANI ODDELEK: 
1. Program 9 urnega varstva za oddelek drugega starostnega obdobja  zajema vzgojo, varstvo,  

dopoldansko malico in kosilo 372,42 € na otroka. 
2. Program 4-6 urnega varstva za oddelek drugega starostnega obdobja zajema vzgojo, varstvo, 

dopoldansko malico 335,18 € na otroka. 
3. Program 4-6 urnega varstva za oddelek drugega starostnega obdobja zajema vzgojo, varstvo, 

dopoldansko malico 317,33 € na otroka. 
 
Odsotnost otrok iz vrtca se obračunava na naslednji način: 
1. Prvi dan otrokove odsotnosti se živil ne odračuna, razen v primeru počitnic, ko že starši v naprej 

najavijo, da otroka ne bo v vrtec. 
2. Naslednjih 5 delovnih dni, v primeru odsotnosti otroka, se odračuna stroške živil, za vse vrste 

odsotnosti.  
3. Za odsotnost otroka nad 6 delovnih dni s priloženim zdravniškim potrdilom, se  staršem za prvi dan 

ne obračuna nič, za naslednjih  5 dni stroški živil, za ostale naslednje  dni pa se staršem odračunajo 
oskrbni dnevi, ki pa bremenijo občino  Črenšovci.  

4. Za odsotnost otroka nad enim mesecem s priloženim zdravniškim potrdilom, se staršem zaračuna 
25% od deleža staršev, razlika se zaračuna občini Črenšovci.  

5. Staršem, ki med letom izpišejo otroka iz vrtca in ga nato ponovno vpišejo, se zaračunajo stroški 
začasnega izpisa v višini plačila, ki jim je bilo z odločbo določeno – odstotek od cene programa, 
znižano za stroške neporabljenih živil. Stroški začasnega izpisa se lahko staršem zaračunajo za 
obdobje največ dveh mesecev.   

6. Otroci, ki bodo v mesecu septembru pričeli obiskovati šolo, bodo v primeru izpisa  iz vrtca v juliju in 
avgustu oproščeni plačila. 

 
SKLEP štev. 0320-21/2017-147: 
Občina Črenšovci se zaveže kriti staršem, občanom Občine Črenšovci, ki imajo otroke vključene v vrtce, 
enomesečno participacijo plačila vrtca, ki se obračuna za  mesec avgust  2017. 
 

Ad/6 
Drago Dervarič, direktor podjetja Saubermacher - Komunala Murska Sobota, je povedal, da odpadki postajajo 
vse bolj pomemben ekološki, družbeni in ekonomski problem sodobnih družb. Dejavnost podjetja Saubermacher 
– Komunala je gospodarno ravnanje z odpadki, kar pomeni ponuditi uporabnikom na območju domače regije ter 
pri določenih vrstah odpadkov v celotni Sloveniji storitve, s katerimi se zagotavlja upoštevanje prednostnega 
vrstnega reda hierarhije ravnanja z odpadki: preprečevanje, priprava za ponovno uporabo, recikliranje, drugi 
postopki predelave (npr. energetska predelava) in odstranjevanje odpadkov. Predstavil  je Elaborat o oblikovanju 
cene izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v 
Občini Črenšovci za leto 2017 s poročilom o delu v letu 2016.  V skladu z Uredbo o metodologiji za oblikovanje 
cen storitev obveznih občinskih gospodarskih služb varstva okolja izvajalec enkrat letno pripravi elaborat ter za 
preteklo obračunsko obdobje ugotovi razliko med potrjeno in obračunsko ceno opravljenih storitev in ugotovljeno 
razliko med potrjeno in obračunsko ceno glede na dejansko količino opravljenih storitev v preteklem 
obračunskem obdobju. Če zgoraj navedena razlika presega deset odstotkov od potrjene cene, mora elaborat 
poslati pristojnemu občinskemu organu. Čeprav se izračunani predračunski ceni opravljanja storitev zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov in bioloških odpadkov od trenutno veljavnih (potrjenih) cen ne razlikujeta več 
kot 10 % predlaga, da se potrdi tako nova cena zbiranja komunalnih odpadkov v višini 0,12296 EUR/kg brez DDV 
kakor tudi nova cena zbiranja bioloških odpadkov v višini 0,09439 EUR/kg brez DDV. Obe predlagani ceni sta 
nižji od sedaj veljavnih, ki se zaračunavajo občanom. Člane OS je seznanil tudi s statističnimi podatki količine 
odpadkov v letih od 2012 dalje. 



6 

 

Darja Hodnik, članica OS, je predlagala, da bi odvoz nagrobnih sveč bil v mesecu maju dvakrat mesečno, prav 
tako v mesecu novembru. Predlagala je, da bi podjetje posode za papir dostavilo do gospodinjstev saj je 
marsikomu problem iti po posodo v Mursko Soboto in se zato ne odloči za zbiranje papirja. 
  
Drago Dervarič, direktor podjetja Saubermacher - Komunala Murska Sobota, je pojasnil, da se nagrobne sveče 
odvažajo na štiri tedne, ter dodatno pred 1. novembrom in po 1. novembru, lahko pa tudi po naročilu občine 
večkrat. Glede posod za papir je možno, da se po predhodnem dogovoru dvignejo tudi v zbirnem centru. 
 
Dominika Horvata, člana OS, je zanimalo zakaj ni možno nevarnih odpadkov oddati na zbirnem centru. 
 
Drago Dervarič, direktor podjetja Saubermacher - Komunala Murska Sobota, je povedal, da se ugotavlja, da v 
gospodinjstvih ne nastaja veliko nevarnih odpadkov in da je zbiranje enkrat letno dovolj. Če pa gre za odpadke, ki 
nastajajo iz opravljanja pridobitne dejavnosti pa je potrebno s podjetjem podpisati pogodbo in se v tem primeru 
zagotavlja odvoz teh odpadkov. 
 
Boris Kreslin, član OS, je povedal, da pri urniku zbiranja nevarnih odpadkih za Gornjo Bistrico ni bila napisana 
ura. Sicer je pozneje ta podatek našel na spletni strani podjetja Saubermacher - Komunala, vendar pa se vsi 
občani, predvsem starejši, ne poslužujejo spletne strani.  
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-21/2017-148: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrjuje predloženi elaborat o oblikovanju cene izvajanja obvezne 
občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za 
leto 2017 s poročilom o delu za leto 2016. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-21/2017-149: 
Občinski sveta Občine Črenšovci potrjuje nove cene zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, ki ga 
opravlja podjetje Saubermacher-Komunala Murska Sobota d.o.o. in so naslednje: 
 

Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov Cena v EUR/kg 

1. Zbiranje komunalnih odpadkov 0,12296 EUR 

2. Zbiranje bioloških odpadkov 0,09439 EUR 

V ceno ni vključen 9,5 % DDV.  
Sklep stopi v veljavo z dnem sprejema, cene storitev se uporabljajo od 1. 6. 2017. 
 
 
Ad/8 
Jožica Cigan je predstavila povzetek iz poslovnega poročila Centra za socialno delo Lendava za leto 2016. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Sprejet je bil SKLEP štev. 0320-21/2017-150: 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil s Poslovnim  poročilom Centra za socialno delo Lendava 
za leto 2016. 
 
 
Ad/9 
1. 
Župan je člane OS obvestil, da je bila vloga na javni razpis za energetsko sanacijo objektov Kleklov dom in vrtec 
Bistrica, s katero smo se prijavili skupaj  z Občino Puconci in predstavil razloge za zavrnitev, ki pa niso bili v 
projektih, ki jih je prijavila naša občina. 

2. 
Župan je predstavil pobudo Term Lendava, da bi občina subvencionirala za naše občane kopalne karte v termah, 
v višini 25 % cene karte. Občani se identificirajo z osebnim dokumentom. 



7 

 

 
Dr. Mateja Kolenka, člana OS, je zanimalo ali gre samo za Terme Lendava ali pa za celotno verigo term Sava 
Hotels&Resorts. 
 
Župan je pojasnil, da je pobuda bila dana samo za Terme Lendava. 
  
 
Ad/10 
Anton Radman, član OS, je opozoril, da bi se bilo potrebno opredeliti do plačila vode, brez kanalščine, za  tiste 
uporabnike, ki gradijo in voda še ne gre v kanalizacijo. Mnenja je, da ni pravne podlage, da se tudi njim pri plačilu 
zaračunava kanalščina. Zanimalo ga je kako se kanalščina obračunava pri tistih, ki še niso priklopljeni na 
kanalizacijo. Nadalje ga je zanimalo ali je pri prodaji poslovnih prostorov kmetijske zadruge občina uveljavljala 
predkupno pravico. 
 
Župan je povedal, da občina ni uveljavljala predkupne pravice. Glede obračuna vodarine je pojasnil da je obračun 
po istem kriteriju tudi tistim, ki še niso priklopljeni na KN, ker želimo, da pristopijo k priključitvi na kanalizacijo. V 
elaboratu pa bomo dorekli kriterije za plačevanje vodarine in ostalih dajatev. 
 
Anton Horvat, član OS, je bil mnenja, da si z izjemami pri plačevanju vodarine zadeve samo zakompliciramo, saj 
se bodo potem pojavili posamezniki, ki so del vode porabili za zalivanje vrtov, del za pranje avtomobilov, del za 
druge namene in bomo težko našli kriterije, ki bi bili zadovoljivi in pravični za vse porabnike vode.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je bil mnenja, da če želimo pomagati mladim pri stanovanjskih gradnjah, bi bilo potrebno 
razmisliti o subvenciji pri plačilu komunalnega prispevka.  
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, glede na to, ker težko dobimo primerne kandidate za javna dela, naj 
občina ustanovi komunalno podjetje in tako ponudi zaposlitve občanom.  
 
Meri Horvat, članica OS, je povedala, da so pred leti bili na javnih delih zaposleni tudi Romi in sicer v programu 
urejanje romskih naselij, ki so delo opravljali dobro. 
 
Ivana Rajtarja, člana OS, je zanimalo kako je s tretjim delom oziroma tretjo etapo izgradnje pločnika v Trnju.  
 
Župan je povedal, da se pripravlja projekt tudi za tretjo etapo izgradnje pločnika v Trnju. 
 
Dominik Horvat, član OS, je vprašal ali je možnost, da bi se hidrant pri Vaško-gasilskem domu v Trnju preselil na 
drugo stran ceste, glede na to, da se zdaj dela pločnik oziroma, da bi postavili še enega na strani doma. Tako 
gasilske cevi ob vajah in tekmovanjih ne bi šle čez cesto. Pobuda je dana s strani gasilcev in bi bilo potrebno s 
projektantom ta predlog proučiti. 
 
Župan je pojasnil, da je hidrant na vodovodnem omrežju in je vprašanje kako bi ga premestili na drugo stran. 
 
Dušan Utroša, član OS, je predlagal začasno rešitev s cevnimi mostički. 
 
Darja Hodnik, članica OS, se je članom OS zahvalila za udeležbo na prireditvah ob 8. občinskem prazniku. 
Pohvalila je predsednico KD Ferdo Godina Bistrica go. Alenko Korošec in predsednika PGD Gornja Bistrica g. 
Simona Jakšiča za organizacijo in izvedbo prireditev, ki so potekale v sklopu praznika. Z izvedbo prireditev in 
obiskom so zadovoljni. Povedala je še, da se konec julija pripravljajo Bistriški dnevi in prisotne že zdaj povabila 
na prireditve.  
 
Župan je povedal, da so prireditve tako v petek kot soboto bile dobro organizirane, ogromno krajanov je bilo 
vključenih v delo. Obisk je bil dober in ljudje zadovoljni. Čestitke organizatorjem.   
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Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je na seji Odbora za družbene dejavnosti  bila dana pobuda, da 
se v bodoče na občinskih prireditvah v prireditvenem prostoru mize odstranijo, kajti v nasprotnem pozornost 
popusti, še posebej, če je zadaj slabša slišanost. Za sodelujoče otroke iz vrtcev je primernejša kakšna ura prej za 
izvedbo osrednje prireditve.    
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da je občanka pri hišni številki Gornja Bistrica 99 predlagala, da bi se 
občinska javna pot protiprašno uredila s kakšnim navozom npr. asfaltnim  drobljencem, ki  bi vsaj malo omilil 
težave s prahom, ki se dviga ob vožnji z motornimi vozili in delovnimi stroji.  
 
Borisa Kreslina, člana OS, je zanimalo kako je z lastništvom hiš občanov, ki so v domovih za ostarele. Če so hiše 
prazne in ni nikogar od sorodnikov, ki bi hišo in okolico vzdrževali, to propada. 
 
Jožica Cigan je povedala, da se na podlagi odločbe Centra za socialno delo s katero se naloži občini doplačilo  
za storitev domskega varstva zaznamuje v zemljiški knjigi prepoved odtujitev in obremenitve nepremičnin. V 
soglasju z občino se lahko nepremičnine prodajo. V zapuščinski zadevi občina poda zahtevek za omejitev 
dedovanja. Odvisno od višine se dediči odločijo ali občini povrnejo stroške ali pa se nepremičnine izročijo občini. 
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo kako daleč je parkirišče pri vrtcu na Srednji Bistrici. 
 
Župan je povedal, da se delajo projekti, nato pa se bomo odločali. 
 
 
  
Ker je bil dnevni red izčrpan je župan sejo zaključil ob 21. uri.   
 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 

 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 


